
  
Protokoll 12, verksamhetsåret 2023/2024   
  
  

  
Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Brantens Byalag (81400-3495) 15 
maj 2023   
  
  
Närvarande och arbetsfördelning:  
Dag Larsson, ordförande    
Anna Sandberg, sekreterare   
Magnus Holmér, kassör  
Ulrika Lorentzi, ledamot  
Kerstin Olander, ledamot 
Anna Thunell Hultman, ledamot  
Michel Hager, suppleant  
Malin Kärre, suppleant  
  
§ 1 Mötets öppnande   
Ordförande förklarade sammanträdet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordning   
Förslaget till dagordning godkändes.   
 
§ 3 Genomförda aktiviteter under år 2023:s första del 

a. Årsmöte 
Årsmötet fungerade väl.  

b. Naturvårdsdag 
Naturvårdsdagen genomfördes väl. Styrelsen diskuterade ett behov av dialog 
kring trädfällning under kommande naturvårdsdagar. Ett förslag är att träd som 
ska fällas markeras i förväg av naturvårdskommittén. 

c.  Grus och skräp på vår parkering 
Anna Thunell Hultman fick i uppdrag att sköta kommunikationen med 
företaget som olovligen brukat vår parkering. Företaget har nu plockat undan 
efter sig.  

d. Gräsklippargruppen 
En ny gräsklippargrupp är tillsatt, Ossian Engvall är sammankallande. Gruppen 
ansvarar för att skapa ett schema för deras arbete. Ett garagetält till vår nya 
gräsklippare är inköpt och tältet ska sättas upp bakom sophuset.  

e. Överlämnande av kassörs- och sekreteraruppdrag 
Överlämningen är klar.  

f. Rapport från kassören 
Magnus Holmer arbetar med att få in årsavgiften från samtliga medlemmar.  



§4 Bryggkommitténs arbete 
Bryggkommittén arbetar med ett förslag till uppdatering av regler för tilldelning och 
utnyttjande av bryggplatser.  

§5 Styrelsens kommande aktiviteter 

a. Policy för medlemmars önskemål om anläggningar på föreningens 
fastigheter  
Styrelsen fortsätter sitt arbete med att formulera en policy kring 
medlemmars önskemål om att placera olika typer av anläggningar (till 
exempel anläggningar för vatten och avlopp med mera) på föreningens 
mark. Styrelsen bordlägger frågan till nästa styrelsemöte.  

b. Rutiner för gräsklippning  
se § 3d om gräsklippargruppen.  

c. Plan för återställande av vägar  
Styrelsen kommer att arbeta tillsammans med vägkommittén utifrån 
vägkommitténs förslag.  

d. Våra gemensamma färskvattenpumpar 
Styrelsen kommer att påbörja arbetet med att utreda förutsättningar samt kostnad 
för att renovera någon eller några av öns handpumpade brunnar.   

e. IP Onlys fiberdragning 
Styrelsen följer arbetet med att dra fiber över ön. Dag har fått veta av Ip Only 
(numera Global Connect) att företaget är försenade med sitt arbete på vår ö. 
Styrelsen kommer att informera medlemmarna så snart vi har några besked.  

f. Vårt gemensamma ansvar 
Styrelsen ska skapa tydlighet kring vilka förväntningar som är rimliga att ställa på 
föreningen respektive vad som föreningsmedlem själv förväntas bidra med, till 
exempel att tomtägarna ska underhålla sina egna diken. Detta kan vi hjälpas åt att 
påminna varandra om till exempel inför våra naturvårdsdagar.  

g. Former för föreningsmöten 
Behövs det fler forum (förutom årsmötet) för att inhämta tankar och förslag till 
föreningen? Ett förslag kan vara en årlig social aktivitet eller någon annan form av 
dialogmöte.  

h. Kommunikation 
På vilket sätt kan vi stödja vår webbredaktör? Hur får vi på bästa sätt ut 
information om föreningens verksamhet till medlemmarna? Dag pratar med 
Kristina Lekås om det.  

§ 6 Övriga frågor 

Parkeringstillstånd till vår parkering i Sollenkroka by (varje tomt får två parkeringskort) 
Tillstånden hämtas hos Dag på Sollenkroka ö när det lämnats över från Magnus.  



 

 
§ 7 Nästa möte  
Digitalt möte måndag 17 juli kl.18:00. Länk till mötet samt dagordningen kommer via mail.   
 
§ 8 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat.   
  
  
  
  
Vid protokollet    Justeras   
  
  
 
  
Anna Sandberg   Dag Larsson  
  
   
 


